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R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                GRAD RIJEKA 
                 Gradsko vijeće  
    Odbor za kulturu 
 

Z A P I S N I K 
s 22. sjednice Odbora za kulturu 

 održane 18.10.2023. godine 

 
Sjednici prisustvuju:           Maša Magzan, predsjednica Odbora          
     Antonija Marković, članica Odbora 
                                               Mihail-Petar Lukić, potpredsjednik Odbora                                        
                                               Renato Stanković, član (stigao u 15,15 sati) 
                                                                                             
Opravdano odsutni:             Carmen Aji, članica Odbora 
                                                              
Ostali prisutni: -   Vlasta Linić, privremena pročelnica Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje,  
                              kulturu, sport i mlade  
                         -    Anna Dumičić, viša savjetnica za pravne poslove, Upravni odjel za odgoj                      
                               i obrazovanje, kulturu, sport i mlade 
                          -   predstavnici Lučke uprave Rijeka  (ravnatelj Denis Vukorepa, predsjednik i  
                              Davor Žigman) 
                          -   predstavnice Konzervatorskog odjela u Rijeci (Lilian Stošić, predsjednica i  
                              Dolores Oštrić) 
                           -  Robert Salečić, vijećnik Gradskog vijeća Grada Rijeke 
                          -   mediji (Novi list, Radio Rijeka, Kanal Ri)                      
 
Početak: 15,00 sati 
 
Konstatira se da su prilikom glasanja bila prisutna najmanje 3 (tri) od ukupno 5 (pet) članova 
Odbora te je utvrđeno da postoji kvorum za odlučivanje.  
 
Odbor jednoglasno utvrđuje sljedeći 

DNEVNI RED 
 
1. Riječka industrijska baština na aparatima: sanacija i revitalizacija Lansirne stanice 

Torpedo 
 

2. Neodgovoreni zaključci Odbora za kulturu 
 

3. Razno 
 
 
1) Riječka industrijska baština na aparatima: sanacija i revitalizacija Lansirne stanice  

Torpedo 
 
Maša Magzan uvodno je istaknula da je cilj sjednice Odbora prekinuti status quo i potaknuti 
zaštitu, te je iznijela u kratkim crtama povijesni slijed događaja vezano uz Lansirnu stanicu 
Torpedo. 
 
Vlasta Linić napomenula je da Upravni odjel dostavio zatražene materijale uoči sjednice te 
ukratko izlaže što je navedeno u materijalu i koje aktivnosti je Grad u potrklim godinama 
poduzima vezano uz Lansirnu stanicu Torpedo te koliko je financijskih sredstava uloženo. 
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Nagasila je da nije vlasništvo Grada Rijeke kao i da Grad nema ovlasti samostalno provoditi 
aktinosti vezano uz zaštitu i očuvanje iste. 
Denis Vukorepa ističe da nije dobro baviti se onim što je bilo, već onim što će se dogoditi. Ističe 
dobru suradnju s Gradom Rijeka i Konz. odjelom što je vidljivo i na obnovi zgrade sjedišta 
Lučke uprave, revitalizaciji Metropolisa itd. Ne vidi razloga zašto se dobra suradnju i 
koordinaciju navedenih tijela ne bi nastavila i dalje na projektu Lansirne stanice Torpedo. 
Nažalost, dosta vremena (godinu dana) je izgubljeno jer se čekala suglasnost Hrvatskog vijeća 
za kulturna dobra, ministar Butković je zadao da se Lučka uprava bavi Lansirnom rampom još 
u 2020. godini u kojem razdoblju smo napravili projekt rušenja, ali I dalje posotji spor sa 
strukom da li će se raditi rušenje i replika. Nakon dobivenih suglasnosti odmah idemo 
istovremeno u rušenje i izradu replike. Lansirna stanica je sigurna, u njezinoj blizini zabranjeno 
je kretanje građana. 
 
Lilian Stošić izvijestila je prisutne da je Lučka uprava predala nekoliko dana prije sjednice te je 
utvrdila da predana dokumentacija nije u potpunosti sukladna sa stručnim mišljenjem koje 
postoji iz 2012. godine.  
 
Dolores Oštrić naglasila je da se 2012. godine avionska rampa navodi kao solidna konstrukcija, 
smatramo da istu nije potrebno uklanjati. Autor elaborata, gosp., Ribarić tvrdi da ima elemenata 
Lansirne stanice koje se mogu sačuvati, problem je njezina namjena, ona nije konstrukcija 
otvorenog tipa, već je bitno definirati nove namjene i da li se ide u izradu totalne replike ili u 
nešto drugo. Smatra da nije žurno da se Lansirna stanica ukloni, ona može pomoći pri izradi 
replike što je slijedeći korak. Stanje iste od 2008. godine ne može biti bolje, očekivali smo 
reviziju elaborata s cijenama (troškovnikom), ali to nismo dobili, odluka o uklanjanju ne može 
biti na Konz. odjelu u Rijeci. Tražili smo reviziju mišljenja gosp. Ribarića i da se jasno navede 
koji dijelovi Lansirne stanice se mogu sačuvati, a koji ne što nije učinjeno. 
 
Denis Vukorepa predlaže timski rad Konz. odjela i gops. Ribarića te svih ostalih stručnjaka, 
kada se struka dogovori Lučka uprava se obvezuje da će učiniti to što struka kaže, apelira da 
se daljnje vrijeme ne gubi. 
 
Na sjednici se raspravljalo i o pitanju premještaja postava torpeda Muzeja grada Rijeke i da li 
postoji mogućnost da se isti premjesti na lokaciju lučkih skladišta Metropolisa. Nakon rasprave 
utvrđeno je da Muzej grada Rijeke mora odrediti što točno ulazi u postav, koliko je ukupna 
površina potrebna za smještaj eksponata, da li su zadovoljeni muzejski uvjeti potrebni za 
smještaj muzejske građe. 
 

Nakon rasprave, Odbor je jednoglasno usvojio Zaključke kako slijedi. 
 

ZAKLJUČAK  br. 1  
 

1. Predlaže se timski pristup u rješavanju rekonstrukcije Lansirne stanice Torpedo na 
način da se organizira zajednički sastanak Lučke uprave, Konzervatorskog odjela u Rijeci, 
Građevinskog fakulteta u Rijeci, udruge Pro Torpedo i Grada Rijeke, Upravnog odjela za odgoj 
i obrazovanje, kulturu, sport i mlade na kojem će se definirati nositelj i namjena projekta, što 
se predlaže rušiti, a što sačuvati.  

 

Rok za postupanje je 31. prosinac 2023. godine. 

 

2. Predlaže se Muzeju grada Rijeke da razradi koncept budućeg postava torpeda, kao i 

da u suradnji s Upravnim odjelom za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade i Lučkom 

upravom Rijeka razmotri prostorne mogućnosti za smještaj postava u blizini Lansirne stanice 

Torpedo prilikom čemu je važno utvrditi da li Lučka uprava raspolaže s odgovarajućom 

površinom za izlaganje postava u blizini Lansirne stanice Torpedo. 

 

Rok za postupanje je 30. siječanj 2024. godine. 
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2.) Neodgovoreni zaključci Odbora za kulturu 

 
 

   ZAKLJUČAK  br. 2 
 

Podsjeća se Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade da postupi sukladno 
Dopunskom zaključku br. 2 s 18. sjednice Odbora za kulturu održane dana 12. srpnja 2023. 
godine na način da nađe rješenje  da djeca koja pohađaju vrtiće i osnovne škole u gradu Rijeci 
mogu na organiziran i sustavan način konzumirati programe ustanova u kulturi kojima je 
osnivač Grad Rijeka, kao i da se navedeno uvrsti u Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2024. 
godine. 
 

ZAKLJUČAK  br. 3 
 

Podsjeća se Upravno vijeće Muzeja Grada Rijeke da postupi sukladno Dopunskom zaključku 
br. 3 s 18. sjednice Odbora za kulturu održane dana 12. srpnja 2023. godine i Odboru dostavi 
obrazloženje zašto su svi članovi Upravnog vijeća bili suzdržani za sve prijave kandidata 
pristigle na javni natječaj za imenovanje ravnatelja Muzeja grada Rijeke. 
 
Utvrđuje se da tonski zapis čini sastavni dio zapisnika sa sjednice. 

Sjednica se zaključuje u 16,30 sati. 
 
 
Tajnica Odbora       Predsjednica Odbora   
 
Anna Dumičić, v.r.                                                              doc.dr.sc. Maša Magzan, v.r. 


